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Geachte heer Plasterk,

In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken van 9 oktober 2014 is 
gesproken over de verdere behandeling van wetsvoorstel TK 33978 Wet verlaging bezoldigingsmaxi-
mum WNT.
De commissie heeft besloten u te vragen ten behoeve van de verdere behandeling haar uiterlijk 
dinsdag 14 oktober 2014 te 12:00 uur reactie en antwoord te doen toekomen op de onderstaande 
opmerkingen en vragen van de commissie van Binnenlandze Zaken. 
Bij deze breng ik u de vragen en opmerkingen van de commissie over.

Zijn u uit de hoorzitting die de commissie gisteren heeft gehouden nog nieuwe argumenten geworden 
die in de consultatie niet naar voren zijn gekomen? Zo ja, welke en hoe reageert u hierop? Kunt u 
ingaan op de in de RTG benoemde problemen met de WNT1?

Kunt u aangeven, gezien de bezwaren die in RTG zijn geuit, hoe u een zorgvuldige behandeling van het 
wetsvoorstel voor u ziet? 
Wat maakt nieuwe overheidsinterventie zo dringend noodzakelijk? Wat maakt inwerkingtreding van de 
wet per 1 januari 2015 zo nodig? Welke doelen moeten op deze termijn en met welke reden worden 
gehaald? 
Kan een concreet overzicht worden gegeven van de financiële en maatschappelijke gevolgen van het 
uitstellen van de inwerkingtredingsdatum van de wet?
Op welke termijn wordt het integraal programma van maatregelen om de uitvoering van de WNT-1 te 
verbeteren, afgerond? Bent u bereid om op de afronding van deze verbeteringen te wachten voordat 
verdere stappen worden genomen met de WNT-2? Zo nee, waarom niet?

Zijn er al evaluaties van sectoren beschikbaar? Zo ja, wanneer ontvangt de Kamer die? Zo nee, kunt u 
bij de integrale WNT-jaarrapportage over 2013 de informatie per sector uitsplitsen? 
Daarbij vraagt de commissie u de implementatiefouten van WNT-1 met concrete aantallen (en even-
tueel betrokken organisaties) op een rij te zetten. In de Nota naar aanleiding van het Verslag is alleen 
een opsomming van de fouten opgenomen, maar is er niet dieper op ingegaan.
Graag ontvangt de commissie de reacties en bevindingen van het EAUT-panel, samen met een 
toelichting van uw kant over de vraag in hoeverre deze adviezen wel of niet zijn meegenomen.
Zijn praktijkervaringen met WNT1 aanleiding geweest voor aanpassingen van de WNT, via de 
reparatiewet of WNT2 ?
Kan u aangeven hoe ver de evaluatie van de WNT1 gevorderd is? 
De commissie ontvangt graag de integrale WNT-jaarrapportage over 2013. Zonder evaluatie kan de 
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Tweede Kamer de nieuwe WNT-2 immers niet zorgvuldig behandelen. Eerst is het nodig om inzicht te 
krijgen in de huidige stand van zaken van de WNT-1. Graag daarom concrete cijfers, feiten en 
voorbeelden van de doeltreffendheid en de effecten van deze wet tot nu toe.

Bent u bereid om extern onderzoek te laten doen naar de effecten voor de kwaliteit van de publieke 
dienst van de WNT-2? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn zou zo’n onderzoek plaats kunnen 
vinden en wanneer kan de Tweede Kamer over de resultaten beschikken?
Bent u bereid om extern onderzoek te laten doen naar de neveneffecten voor het totale loongebouw en 
de bezoldiging van lagere functionarissen van de WNT-2? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke 
termijn zou zo’n onderzoek plaats kunnen vinden en wanneer kan de Tweede Kamer over de resultaten 
beschikken?
Wat is de impact van de uitbreiding van de reikwijdte van de normering van de WNT naar alle 
functionarissen, zoals kennelijk voorzien in WNT-3 ? Wat zijn de financiële en maatschappelijke 
gevolgen? Voor hoeveel mensen heeft dit wetsvoorstel direct of indirect gevolgen?

Hoogachtend,
de wnd. griffier van de vaste commissie 
voor Binnenlandse Zaken,

F.M.J. Hendrickx


